
  

 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  
  

Dato: 14. december 2020 klokken 17.00-19.00  

  

Sted: Lundagerskolens Personalecafé  

  

Mødedeltagere:  

Forældrebestyrelsen:  

Brian Madsen, Formand   

Randi Qvist, næstformand  

Mia Kovdal Jørgensen, skolebestyrelsesmedlem  

Peter Nielsen Skytte, skolebestyrelsesmedlem  

Martin Sørensen, skolebestyrelsesmedlem  

  

Suppleanter:  

  

Skolen:  

Birgitte Dahl, medarbejderrepræsentant  

Lene Kjær, medarbejderrepræsentant  

Harry Lauritsen, Skoleleder  

Mette Harder, Viceskoleleder  

  

Referent:   

Mette Harder  

  

Mødeleder:   

Harry Lauritsen  

  

Tidtager:  

Birgitte Dahl  

  

Afbud fra:  

  

Let forplejning:   

Mette Harder og Harry Lauritsen  

  

  

  

  



  

 

  

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Orientering-ledelsen  

Covid-19 status  

  

Vi har måttet ændre i programmet på skolen i denne tid, grundet Covid-19, bl.a. 

idræt, juleafslutning mm. Vi laver aktiviteter klassevist i stedet.  
Skolechefen har indkaldt til eventuelle møder inden nytår, for at drøfte 

situationen efter nytår, hvis det bliver aktuelt.  

Vi har aktuelt haft to smittetilfælde, én medarbejder og én elev. Skolens drift 
skal køre som vanligt, men i det omfang, man kan forberede sig derhjemme, så 

skal man det, ligesom at møder skal holdes virtuelt, så vidt muligt.  

  

Aktuelt elevtal  

Det aktuelle elevtal er pt. 102 elever. Der starter en ny elev op efter nytår, 

men samtidig har vi en elev, der flytter til en anden kommune.  
  

Ny ansættelser  

Vi har ansat to pædagoger, som starter pr.  

1/1-21. Samtidig har vi ansat fire medhjælpere, tre tidsubegrænset og én i en 
tidsbegrænset stilling.  

  

Status på kapacitet  

Planen er stadig således at vi kan overtage det gamle klubhus mandag d. 21/12. 

Vi kan derfor flytte lokaler rundt i de tre dage op til jul. Ligeledes flytter klassen 
på Lovbyvej ind i pavillonen op til jul.  

Vi skal være ude af Lovbyvej til 1. januar, da børnehaven skal bruge lokaler til 

deres storbørnsgruppe.  

  

Status på økonomi  

Vi har en fin økonomi. Vi er i gang med at bruge af det overskud, som vi kan se 
at vi har i år. Dog der det ud til at vi også vil komme til at overføre midler til 
næste budgetår.  

Vi er ikke gået i gang med budgettet for næste budgetår endnu, men det første 

kig ind i 2021 ser fornuftigt ud. 

 

3. Orientering-Skolebestyrelsen  

Ingen punkter.  

 

4. Gennemgang af data fra forældre brugertilfredshedsundersøgelse jf. tilsendte på Aula  

  



  

 

Hvad bliver vi nysgerrige på?  

- Overgange til ungdomsuddannelser – er det noget, vi skal være 
opmærksomme på i disse overgange? De forældre, der svarer på 

overgangene mellem Lundager og STU, har ikke været igennem processen 
endnu. Kan besvarelserne være et udtryk for at det ikke er relevant pt?  

  

Vi ligger højt i tilfredshed på flere parametre, hvilket vi selvfølgeligt skal 
være rigtigt stolte af.  

 

5. Gennemgang af tilsendte redegørelse af historik omkring fysisk kapacitet sammenholdt med 

elevtal og evt. uddybning, hvis dette ønskes af skolebestyrelsen.  

  

Kommentarer:  

Det ser ud til at lappeløsninger har været en del af det gennemgående tema for 

Lundagerskolen de senere år. Mange ting kommer til at stå og fylde rundt 
omkring på uhensigtsmæssige steder, som fylder for elevgruppen, ift. stimuli. 

Det gør de fordi der ikke er plads andre steder til opbevaring.  
  

Ud fra det kendskab vi pt. har til elevtilgang næste skoleår, så ser det ud til at vi 
kommer til at mangle lokaler igen næste skoleår.  

Skolebestyrelsen er afventende på, hvilken proces, der kommer i gang ift. 
fremadrettet kapacitet på skolen, både for elevlokaler, faglokaler og 

forberedelsesrum. Når der er mere vished om denne proces, så tager bestyrelsen 
stilling til om redegørelsen skal drøftes igen. 

 

6. Evt.  


